
Seniorbofællesskabet Hjorteparken 
 

Bestyrelsesmøde nr. 24 
 
 
Dato: 9. marts 2021  Sted: Fælleshuset  kl. 19:00 
 
Referent: Erik  
 
Afbud: Karin 
________________________________________________________________________________ 
 

Referat 
 

 
1. Godkendelse af dagsorden 

- godkendt 
  
2. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde 

- godkendt uden kommentarer 
 

3. Orientering fra formand 
 

Velkommen til nyt bestyrelsesmedlem 
Glennie har valgt at udtræde af bestyrelsen, hvilket betyder at Karin, som 1. suppleant 
træder ind i bestyrelsen.  
 
Karin har dog meddelt, at hun af personlige årsager ikke ønsker at træde ind i 
bestyrelsen, men i stedet ønsker helt at udtræde med øjeblikkelig virkning. 
 
Per, som 2. suppleant, træder derfor ind i bestyrelsen som ordinært medlem. 
Bestyrelsen vil gerne takke Glennie for den meget store indsats, som hun har gjort 
gennem flere år i bestyrelsen. 

 
Den samlede bestyrelsen består herefter af følgende medlemmer: 
Lars Schnoor, formand 
Erik Larsen, næstformand og kasserer 
Jette Muxoll 
Susanne Esberg 
Per Steensen 
Der er pt ingen suppleanter til rådighed for bestyrelsen. 
 
OG bestyrelsesmøde den 18. februar 2021 
Oprensning af søen ved Rørmosegård – afventer tilbud fra anlægsgartneren. 



Udskiftning af legeplads underlag v/”naturlegepladsen” skal ske hurtigst muligt. 
 
Forslag om renovering og fornyelse af legepladsen ved HF2. Der arbejdes videre med et 
større forslag til ca. 200.000 kr.  som er henlagt til formålet  
 
Forslag om forhøjelse af kontingent til OG grundet omfattende vedligeholdelse af  veje i 
de kommende år - skal vedtages på Generalforsamling i maj 2021, hvilket forventes at 
ske - stigning på kr. 1.000,- pr. parcel pr. år fra og med den 1. juli 2022. 
 
OG generalforsamling afholdes virtuelt i maj 2021 
 
Genetablering af Korsbjergvænge p.g.a. mulige skader på veje og fortove forårsaget af 
tung trafik til og fra Hjorteparken i byggeperioden. BØ er på sagen. 

 
Genetablering af Gregersmindestien. Skjøde har fremsendt luftfoto fra tiden med den 
oprindelige gård. Heraf fremgår skillelinje. BØ er på sagen og mener, at det er  
Skjøde,som skal betale for reetableringen. 
 
I år afholder Seniorbofællesskabet kun eet afdelingsmøde. I september-mødet skal vi 
både godkende regnskab 2020, driftsbudget 2022 samt valg til bestyrelse og udvalg. 
Regnskab 2020 skal dog godkendes af bestyrelsen inden 1. juni 2021. 
 
Der er indgået serviceaftale vedrørende blødt vand med BWT – Best Water Technology. 
Aftalen er tegnet for 1 år, fra 14, februar 2021. 
 
Bestyrelsen bakker op omkring det arbejde, som udføres i vores valgte udvalg og 
grupper. Her drøftes og udføres vigtige opgaver for vores Seniorbofællesskab, der 
medvirker til at vi kan holde driftsomkostningerne nede. Det blev vedtaget, at 
bestyrelsen indkalder teknikgruppen til et møde om gruppens opgaver, lige så snart 
forsamlingsforbuddet bliver ophævet. 
 
Der arbejdes med at få lavet en forventningsafstemning med vores Administrator.  
  

4. Orientering fra bestyrelsesmedlemmer 
  

Beboerkassen 
Vi har ikke modtaget 2021-tal fra vores Administrator 

 
Gavekassen 
Der er pt. godt kr. 4.850 i kassen - vi har 7 halvrunde og runde fødselsdage yderligere i 
år, der skal fejres. 

 
  



5.  Sager til behandling 
  

1. Åbning af Skema. Mulige konsekvenser. Planlægning og udvikling af materiale 
omkring de økonomiske konsekvenser mv. 

  
 OK-bolig har oplyst, at vi desværre først får økonomiske oplysninger omkring 
konsekvenser for optagelse af lån, budgetopfølgning m.m. ultimo marts 2021. Vi skal 
først have et bedre overblik over vores økonomiske situation, efter genåbningen før vi 
kan orientere bofællerne. Det er som alle ved vanskeligt at afholde møde med hele 
fællesskabet på én gang pga. Corona. Det står dog helt klart, at lige så snart vi har 
 noget interessant at orientere om, vil bestyrelsen sørge for, at der bliver indkaldt til 
 møde(r) i Fælleshuset, hvor vi naturligvis kommer til at overholde de til enhver tid 
 gældende regler. 
 

2. Opbevaring af Hjorteparkens vigtige dokumenter samt optimal udnyttelse af de 
 kapaciteter som den indkøbte PC rummer 

 
 Det er vigtigt at vi sørger for, at der findes en samling af alle Hjorteparkens vigtigste 
 dokumenter. Dette vil foreløbig ske på den PC, som vi har stående i Fælleshuset. Det 
 vil tage tid at få samlet det hele sammen, men nu er det besluttet, at dokumenterne 
 skal ligge her. 
 
3. Hvordan går det i Hjorteparken? Kan informationen og det sociale liv blive bedre i 
 Corona tiden? 
 

Forslag om at “Morgenfruerne” bager lagkager og laver kaffe til vores fødselsdag 
den 6. april. Arrangementet kan afholdes udenfor på terrassen, så vi ikke løber ind i 
 forsamlingsforbuddet. Koordineres med fest- og kulturgruppen 

  
 Det foreslås, at Sportsgruppen laver en petanqueturnering til foråret  

 
 Forslag om bålfest med mulighed for at kunne riste pølser og hygge udendørs 

  
 “Fællesspisning-to-go” 
 

6. Planlægning af bestyrelsesmøder i 2021 
 

 13.04.21 
 11.05.21 
 08.06.21 
 17.08.21  

28.09.21 - Afdelingsmøde 
Alle møder afholdes kl. 19:00 i fælleshuset 

 
7. Eventuelt: intet 


